
 
 

Postpensjonistene i Vestfold 

Referat fra medlemsmøte 27.1.2025 
Odd Fellow i Sandefjord 

 

Det var 48 medlemmer til stede på møtet, første møte i nytt lokale i Sandefjord. Møtelokalene 
fungert utmerket.  

Nestleder Lisbeth ønsket velkommen, ønsket 4 nye medlemmer velkommen og presenterte dagens 
saker. 

Saksliste  
1. Foredrag v/Lisbeth Ødegård «Finnmark på Kryss og tvers 
2. Turkommitten presenterer planlagte aktiviteter i 2025 
3. Referater og foreningsnytt 
4. Kaffeprat og servering 
5. Loddtrekning og avslutning 

Ad punkt 1 
Lisbeth Ødegaard holdt foredrag om tur i Finmark i 2022, hun reiste sammen med Marit Svendsrød 
og Bjørg Solum Andersen.  

Turen startet med fly til Alta, buss til Hammerfest og til Nordkapp.  De gikk dagsturer i fjellområdene 
i Skipsfjord, fulgte DNT turistforeningens oppmerkede turstier i området. 

Turen gikk videre med buss til Honningsvåg og til Nordkapp, gikk tur på Nordkapplatået som er flatt.  
Turen gikk tilbake til Skipsfjord i buss, her ble det fjellturer i området rundt hytta de bodde i og det 
ble også en tur til Norges nordligste fastlandspunkt Knivskjellodden.  

Så dro de tilbake mot Hammerfest, overnattet i hytte i Skaidi og leilighet i Hammerfest,  gikk 
merkede turer på begge steder. Reiste så tilbake med buss til Alta, leide ny AirBnB leilighet og gikk 
turer i fjellet på merkede DNT turstier.   

Apper som ble flittig brukt på turen, YR, VIPPS, AirBnB og en buss app 

De hadde med tursekker og telt, men med litt dårlig vær ble det flere overnattinger i hytter og 
leilighet i Alta.  

De var på tur i 10 dager, gikk 10 mil, var på 6 topper og 3 byer.  

Lisbeth viste flotte bilder fra turen.  

Ad punkt 2 
Wenke Bettum presentert 3 turer som er planlagt i 2025. 

•  26. – 29. mai, 4 dagers tur til Skagen 
• 17. juni, dagstur «En smak av Eiker» 
• 5. – 6. august «Rundreise til historiske perler på Hedmarken» 



Turprogram ble delt ut på møtet og vil bli sendt ut til alle medlemmer.  Wenke viste bilder fra både 
Skagen og Hedmarken.  

Ad punkt 4/5 
Anne gikk gjennom referatet fra forrige møte.  

Vi fikk servert nydelige karbonadesmørbrød, kaffe og kake. 

Inger og Anne delte ut lodder/årer og det ble gjennomført loddtrekning av 4 gode flasker med vin.  

 

Anne Hukkelås 27.1.2025, referent 
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